
Folketingets Udvalg for Fødevarer, 
Landbrug og Fiskeri

København, den 18. april 2013
Sagsnr.: 19913
Dok.nr.: 520770

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 24. marts 2013
stillet følgende spørgsmål nr. 368 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stil-
let efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anni Matthiesen (V).

Spørgsmål 368:

Kan ministeren bekræfte, at der ikke pågår faktisk sagsbehandling hos NaturErhvervsty-
relsen i forbindelse med landmænds bemærkninger til udført KO-kontrol?

Svar:
Nej det kan jeg ikke bekræfte.
NaturErhvervstyrelsen har oplyst, at det fremgår af Sagsbehandlerinstruksen for sagsbe-
handling af overtrædelsessager i forbindelse med krydsoverensstemmelse, at der skal 
foretages en konkret sagsbehandling af alle indberetninger og det dertilhørende materia-
le, som er fremsendt til NaturErhvervstyrelsen i forbindelse med indberetningen fra kon-
trolmyndigheden. 
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